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6 Аналіз результатів опитування студентів у 2021-2022 н.р.
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Сова О.С
Шалварова К.С.
Труш В.М.
Цебенко Л.І.
Карпенко В.А.
Волошенко А.

Сова О.С.

Шевнюк О.Л., Сова О.С.

Шевнюк О.Л.
Барахтян М.М.
Красноголовець 
Руденко І.В.

ВИСТУПИЛИ: куратор Карпенко В.А. зі звітом  (звіти додаються)

зав.кафедри зі звітом (звіт додається)
позитивно оцінити результати роботи кафедри за 2021-22 н.р 

СЛУХАЛИ:

УХВАЛИЛИ:

позитивно оцінити результати роботи викладачів кафедри

викладачі кафедри з індивідуальними звітами (звіти додаються); 
активності викладачів кафедри відповідають показникам, що 
визначає рівень наукової та професійної активності науково-
педагогічного працівника (відповідно до пункту 38 Ліцензійних 
умов в редакції ПКМУ від 24.03.2021р. № 365), а також 
професійна і академічна кваліфікація викладачів відповідає 
дисциплінам, які вони читають згідно пункту 37 ЛУ в редакції 
ПКМУ від 24.03.2021р. № 365)

Звіти викладачів кафедри за 2021-22 н.р

Звіт з педагогічних практик

Звіт куратора

ПРОТОКОЛ №
засідання кафедри образотворчого мистецтва

29 червня 2022 р.
ПОРЯДОК ДЕННИЙ

Звіт кафедри за 2021-22 н.р Шевнюк О.Л.
Викладачі

ВИСТУПИЛИ:

ВИСТУПИЛИ: доц Руденко І.В. з інформацією про перебіг педагогічних практик 
2021-22 н.р (звіт додається)

УХВАЛИЛИ: позитивно оцінити організацію практичної підготовки студентів у
2021-22 н.р

Карпенко В.А.

СЛУХАЛИ: звіти куратора кафедри за 2021-22 н.р

ПРИСУТНІ:

звіт кафедри за 2021-22 н.р

індивідуальні звіти викладачів кафедри за 2021-22 н.р

УХВАЛИЛИ:

Руденко І.В.

СЛУХАЛИ:

ВИСТУПИЛИ:

УХВАЛИЛИ: позитивно оцінити результати роботи кураторів кафедри;
позитивно оцінити концентрацію такої роботи в навантаженні
одного викладача кафедри

СЛУХАЛИ: Звіт з педагогічних практик 

СЛУХАЛИ: Підсумки роботи комісії підсумкової атестації
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гаранти звернули увагу на подальше зменшення кількості 
студентів, які взяли участь у опитуванні, особливо в умовах 
воєнного стану;

гаранти ОП Шевнюк О. Л. І Сова О.С. з інформацією щодо  
результатів опитування студентів у 2021-2022 н.р.:

викладачі активно освоювали нові інструменти навчання, зокрема, 
Padlet, Calendy тощо; активно навчалися на курсах підвищення 
викладацької майтерності (інформація на сайті)

студенти цього року знову просили дозволи бути присутніми на 
переглядах, що власне було дозволене в умовах очного навчання у 
1 семестрі;

СЛУХАЛИ: Аналіз результатів опитування студентів у 2021-22 н.р

ВИСТУПИЛИ: гаранти ОП Шевнюк О. Л. І Сова О.С. з інформацією щодо 
врахування результатів опитування студентів у 2020-2021 н.р.:

доц.Красноголовець О.С. суттєво підвищів свій рейтинговий бал.

ВИСТУПИЛИ: гарант ОП Сова О.С. з інформацією щодо роботи комісії 
підсумкової атестації у 2021-22 н.р зі звітом (звіт додається)

УХВАЛИЛИ: затвердити звіти комісії підсумкової атестації бакалаврів 2021-22
н.р та врахувати зауваження голови у подальшій роботі кафедри;
позитивно оцінити досвід залучення стейкголдерів до роботи
комісії підсумкової атестації як такий, що надав практичного
спрямування її роботі

пасивність студентів - основна проблема зворотнього зв'язку, 
особливо в умовах дистанційного навчання; вона посилилася в 
умовах воєнного стану
частину пропозицій студентів було враховано в процесі оновлення 
ОП Образотворче мистецтво бакалаврського і магістерського 
рівнів;
гарант магістерської ОП Шевнюк О.Л. зазначила, що магістри 
цього року об'єктивно оцінили свою участь в оновленні ОП, 
водночас бакалаври залишилися мало обізнаними з процедурою 
оновлення; не було проведено щорічну зустріч з викладачами 
наприкінці року через військовий стан; рекомендовано проводити 
більш активну презентаційну роботу; провести зустріч із 
студентами на початку навчального року
гарант бакалаврської ОП Сова О.С. звернула увагу на те, що 
враховано зауваження щодо надмірного навантаження 
практичними завдання за дисципліною Декоративно-прикладне 
мистецтво; доц.Смірнова О.О. не рекомендована на продовження 
контракту, залучено до викладання сумісника Майданець-
Баргілневич О.Л. з Академії імені М.Бойчука; переглянуто 
наповнення програми ОК

викладачі активно працювали над створеннями відеолекцій і 
майстер-класів
завершено ремонт на 10 поверсі факультету; придбано додаткові 
мольберти



побажання щодо практики реставрації не можуть бути 
задоволеними, оскільки це не є змістом ОП; як компенсація цього 
року було організовано відвідування майстер-класів з реставрації 
в Національному музеї імені Т.Шевченка

УХВАЛИЛИ: продовжувати практику оприлюднення результатів опитування на
сайті кафедри;

студенти не задоволені швидкістю роботи в системі Moodle, 
складностями реєстрації в ній, на що викладачі не можуть 
вплинути;рекомендовано активніше розвивати інші платформи для 
навчання, наприклад, Google Classroom тощо

УХВАЛИЛИ: рекомендувати викладачам посилити увагу до методів
педагогічного рисунка та майстер-класу;

магістри наполягають на збільшенні годин на творчу роботу, що 
власне і враховано в оновленні ОП другого магістерського рівня;

покращити комунікацію викладачів зі студентами щодо
роз'яснення змісту завдань, критеріїв оцінювання тощо;

продовжувати звертатися до адміністрації з проханням покращити
матеріальну базу навчання студентів, зокрема, штучне освітлення
для натюрмортів, робта натурників тощо

розширювати спектр сучасних методів навчання образотворчого
мистецтва; провести опитування серед студентів з метою
конкретизації побажання

Секретар Волошенко А.В.

Завідувач 
кафедри Шевнюк О.Л.


